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Vragen van de fractie van PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 21 
oktober 2021). 
 
In mei 2019 was er een grote brand op de Kets te Marken. In de Toekomstvisie Marken van de Eilandraad 
Marken wordt aangegeven dat er een groot probleem was met de beschikbaarheid van bluswater. De 
grote hoeveelheid waterplanten en ondiepe sloten resulteren in een zeer slechte doorstroming. 
 
Onze schriftelijke vragen zijn als volgt: 
 
Vraag 1 

Is het college op de hoogte van de problematiek inzake de beschikbaarheid aan bluswater zoals 

beschreven in de Toekomstvisie van de Eilandraad? 

 

Vraag 2 

Zo ja, gaat het college actief werken aan een plan om de problematiek van het bluswater op te lossen? 

 

 


